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基本資訊

課程名稱 德語(一)G4 科目序號 / 代號 2742 / CDC1784

開課系所 共同教學中心 學制 / 班級 大學日間部2年4班

任課教師 蔡孟穎      專兼任別 兼任

必選修 / 學分數 選修 / 2 畢業班 / 非畢業班 非畢業班

上課時段 / 地點 (一)56   / H343  授課語言別 中文

課程簡介

本課程的目標是介紹初學者認識德文、德國文化以及德文的基本文法,包含名詞的屬性與單複數、句型結構

、代名詞與基本動詞變化。增加德文初學者認識300~350個德文單字。熟用簡單的口語問候、數字與德文發

音 。學生除了德文語言的學習與認識外，進而對德國文化與現代的歐 洲有概略的瞭解。 Course Description

and Goal The target of this course is trying to introduce the German beginner to know about German language and

its culture. The beginner will learn the basic Grammatik of German, inclusive the noun and its gender, the structure

of the sentence, pronoun and the regular conjugation of the verb. The beginner will also learn about 300-350

vocabulary, they will also be able to greet and aware of pronunciation. The German beginner will know about the

German language, and the German culture will be also introduced.

課程大綱

促進初學者對德文的學習樂趣，進而培養學生爾後能擁 有第二外語的能力。上課的方式盡可能將艱澀的文

法融入句型的介紹練習中，提高學生的學習樂趣。 1, 字母及發音 ,問候 , 2, Start auf Deutsch. 動詞規則變化, 

名詞 3, Cafe d. 數字, 疑問詞與疑問句 4, Im Sprachkurs. 定冠詞與不定冠詞, 否定, 變母音練習 Syllabus

Increase the interesting of the German beginner, so they can continue the learning of the 2. Foreign language. 1.

German letters, pronunciation and greeting 2. Start in German, regular conjugation, nouns 3. Caf&eacute; d,

numbers, question words and question 4. in Language course, article and variant vowel

基本能力或先修課程

None
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